
 
Zápis o konání valné hromady TJ Sokol Rajhrad 

 
 
Valná hromada TJ Sokol Rajhrad se konala dne 7. 4. 2014 v 17:30 hod. v přísálí 
sokolovny v Rajhradě, Masarykova č. 305.  
 
Ke dni konání valné hromady byl počet zletilých členů jednoty 170.  
 
Výbor TJ stanovil předem celkový počet delegátů na 40, rozděleno poměrně 
dle početnosti na jednotlivé oddíly a složky.  
 
Podle zprávy s. Urbanové bylo v okamžiku zahájení valné hromady přítomno 
36 delegátů, tedy 90 % z celkového počtu delegátů, valná hromada byla tak 
usnášeníschopná. Prezenční listina je přílohou zápisu z valné hromady.  
 

1) Organizační záležitosti 
 
Zapisovatelem byl zvolen br. Jiří Žampach, který byl současně starostou TJ 
br. Vladimírem Ohlídalem pověřen řízením valné hromady.  
 
Na návrh výboru TJ byli zvoleni členy návrhové komise br. Jaroslav Šedo, 
Luboš Nováček a Jan Váňa. Návrhová komise ze svého středu určila 
předsedu br. Luboše Nováčka.  
 
Ověřovatelkou zápisu byla zvolena s. Markéta Bunďálková.  
 

2) Zprávy o činnosti TJ, o stavu členské základny, o hospodaření TJ v roce 2013 
a návrh rozpočtu TJ na rok 2014 

 
Všechny zprávy přednesl starosta TJ br. Vladimír Ohlídal, který v rámci zprávy 
o činnosti TJ informoval o složení výboru TJ a jeho činnosti, o zajišťování 
provozu sokolovny a o průběhu její rekonstrukce, zmínil nadstandardní 
spolupráci s městem Rajhrad a ocenil za mimořádnou aktivitu především 
Věrnou gardu, šachový oddíl, oddíl historického šermu, outdoorový oddíl 
a cvičitele Gregora, Nováčka a Mátlovou. 
 
V minulém roce se uskutečnilo v sokolovně a na přilehlém hřišti 
12 společenských akcí. 
 
Jednota má v současnosti 18 fungujících oddílů, celkem je registrováno 
245 členů, z toho žáci a dorostenci 40, žákyně a dorostenky 16 
a předškoláci 19.  
 
Co se týče hospodaření v minulém roce, tak jednota hospodařila v loňském 
roce se schodkem 57.284 Kč, což bylo způsobeno vyššími náklady 
na rekonstrukci a opravy sokolovny. Schodek byl pokryt z přebytku z minulých 
let. 
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V tomto roce je plánováno provedení generální opravy podlahy v sokolovně, 
vybudování hřiště na plážový volejbal za sokolovnou a zpracování projektu 
na opravu střechy sokolovny. Podstatná část nákladů na tyto akce bude kryta 
z dotace města. 
 

3) Zprávy o činnosti jednotlivých oddílů a složek 
 
Poté byly předneseny zprávy o činnosti odboru všestrannosti (ženské složky) 
– s. Sklenářová a (mužské složky) – br. Nováček, Věrné gardy – s. Pokorná, 
volejbal – s. Maršálková, šachy – za br. Hurtu Ohlídal, kulturisti (posilovna) – 
br. Helma, historický šerm – br. Nováček, badminton a sálová kopaná – 
br. Vávra, outdoor – br. Šedo, žákyně – s. Mátlová, kondiční cvičení mužů – 
br. Ondráček, tenis – br. Ohlídal a nohejbal – br. Richtr. Br. Nováček oznámil 
získání nového cvičitele br. Lukáše Dvořáka. 
 

4) Kontrolní komise 
 
Br. Pavel Žampach přednesl zprávu kontrolní komise, která nezjistila při 
kontrole účetních dokladů žádné zásadní nedostatky, komise navrhla udělení 
absolutoria s. Martině Urbanové. Zpráva kontrolní komise je přílohou zápisu 
z valné hromady.  
 

5) Volba vyslanců na Výbor župy Jana Máchala 
 

Výbor TJ navrhl na vyslance na Výbor župy Jana Máchala br. Vladimíra 
Ohlídala a Jiřího Žampacha. O tomto návrhu bylo hlasováno, když jiný návrh 
nebyl, přičemž oba kandidáti byli zvoleni většinou 34 hlasů, 2 se zdrželi, proti 
nikdo. 
 
Dále byla provedena doplňovací volba do kontrolní komise TJ, kde výbor TJ 
navrhl za nového člena této komise br. Vratislava Blažka, když br. Jan Váňa 
se vzdal členství v komisi. O tomto návrhu bylo hlasováno, přičemž br. Blažek 
byl zvolen většinou 35 hlasů, 1 se zdržel, proti nikdo.  
 

6) Vystoupení hostů 
 

Starosta města Rajhrad pan Mgr. František Ondráček pozdravil přítomné 
delegáty, ocenil vzájemnou spolupráci mezi TJ Sokol a městem Rajhrad, 
upozornil na jedinečnost společenského postavení Sokola v Rajhradě 
a podotkl, že po opravě a nové fasádě sokolovny stala se sokolovna 
nádhernou budovou, která dělá městu dobrou reklamu. 
 
Vystoupil také předseda RAFK pan Vladimír Štěpánek, který již tradičně zmínil 
obtíže občanských sdružení a obětavost dobrovolných funkcionářů, rovněž 
i on si pochvaloval dobrou spolupráci s jednotou.  
 

7) Návrh usnesení z valné hromady, diskuze, schvalování 
 
Předseda návrhové komise br. Nováček přednesl návrh usnesení z valné 
hromady. Br. Žampach vyzval přítomné k diskuzi a k případným připomínkám 
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k návrhu usnesení. Připomínky ani návrhy na doplnění nebyly, proto řídící 
valné hromady nechal o návrhu usnesení hlasovat s výsledkem 36 pro, 0 proti, 
0 zdržel se. Návrh usnesení byl tedy jednohlasně schválen. Usnesení z valné 
hromady je přílohou k zápisu z valné hromady.  
 

8) Závěr 
 

Závěrečné slovo měl starosta TJ br. Vladimír Ohlídal, který poděkoval za práci 
všem členům TJ a přítomným delegátům za účast a popřál všem hodně zdaru 
v dalších sokolských aktivitách.  
 

 
 

V Rajhradě dne 14. 4. 2014 
 
 
 
 
Zapisovatel:         Starosta TJ: 
br. Jiří Žampach       br. Vladimír Ohlídal  
 
 
 
Předseda návrhové komise: 
br. Luboš Nováček 
 
 
 
Ověřovatelka zápisu: 
s. Markéta Bunďálková  


